
Büyükşehir Büyükşehir 
çalışanı, evindeçalışanı, evinde

ölü bulunduölü bulundu

Sıcaktan Sıcaktan 
cinsiyetlericinsiyetleri

değiştideğişti

‘HOS GELDIN’ YERINE ‘HOS GELDIN’ YERINE 
‘GULE GULE’ DERIZ‘GULE GULE’ DERIZ

DÜZENLEMENIN yabancı yatırımcılarda büyük 
tedirginlik yarattığını ve birçok şirketin ‘Burada artık ka-
lınmaz’ görüşünü ilettiğini söyleyen ESBAŞ ve BASBAŞ 
CEO’su Faruk Güler, “Mevcut yabancı sermaye gider, 
yenileri de gelmez. Özellikle yabancı sermayeli şirketler 
mevcut yatırım kararlarını gözden geçirecektir” dedi.

IZBAŞ Başkanı Eyüp Sevimli ise, “Umarım bu 
hatadan dönerler. Firmalar da serbest bölgeleri terk 
etmek zorunda kalmaz. Devletin buradan elde edeceği 
kazanç olmaz ama kaybedeceğini telaffuz bile etmek 
istemiyorum. Attığımız taş ürküttüğümüz kur-
bağaya değmeyecek” ifadelerini kullandı.

www.yenibakis.com.tr

20 TEMMUZ 2024 CUMARTESİ

45.yıl45.yıl

Güvenilir ve tarafsız haberin adresi Fiyatı 4 TL

CHP’nin, eğitim alanında yaşanan sorun-
lara dikkat çekmek üzere Ankara Çankaya 
Anıtpark’ta halka açık düzenlediği 24 saatlik 
Eğitim Maratonu programına katılan İzmir 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay, İz-
mir’de bu sene sosyo ekonomik durumu kötü 
mahallelerdeki okulların kantinlerini işletmek 
istediklerini söyledi. Tugay,  “Okul kantinlerinin 
ihalelerine giriyoruz. İzmir’deki yoksul ailelerin 
çocukları bu sene aç kalmayacak” dedi.

ALSANCAK’TA 12 Temmuz’da sağanak 
sırasında su birikintisine basan Özge Ceren 
Deniz ve İnanç Öktemay’ın elektrik akımına 
kapılarak hayatını kaybetmesiyle ilgili İzmir 
Cumhuriyet Başsavcılığının başlattığı soruş-
turmada 27 şüpheli adliyeye sevk edilmişti. 
27 şüpheliden 14’ü tutuklanırken 7 şüpheli-
ye de ev hapsi verildi. Kararın ardından 
açıklama yapan Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, 
6 şüpheli hakkında da yurt dışına çıkış yasa-
ğı konulduğunu söyledi.

İZMİR Depremzedeleri Dayanışma 
Derneği (İZDEDA) Başkanı Bilal Çoban, 
Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı’nın Dünya Bankası ile imzala-
dığı ‘İklim ve Afetlere Dirençli Kentler’ 
projesi kapsamında riskli binaların dö-
nüştürülmesi için tahsis edilen yaklaşık 
330 milyon euroluk kaynağın şubat 
ayı başında İzmir için kullanılacağına 
dikkati çekip, “Yaklaşık 4 aydır kredinin 
kullandırılabilmesi için çok çaba sarf 
ettik” diye konuştu.

‘Okul kantinlerinin
ihalesine gireceğiz’

‘Kaçak’ ölümde
14 kişi tutuklandı

Hastane büyük, 
dertler daha da büyük
BAYRAKLI’daki Şehir Hasta-
nesi’nin açılışına yakın günlerde 
bir başhekimin odasında-
yım. O gün beni yok 
saydı, belki on hekim 
arkadaşını aradı.

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
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Bilal Bilal 
ÇobanÇoban
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DÜNYA genelinde dün, ABD mer-
kezli hava yolu şirketleri başta ol-
mak üzere şirketler, havalimanları, 
bankalar, bazı medya kuruluşları 
ve Londra Borsası’nda CrowdStri-
ke sistemlerindeki sorun nedeniy-
le teknik aksaklık yaşandı. Aksaklık 
nedeniyle Türk Hava Yolları (THY), 
dün yapılması planlanan 84 
seferini iptal etti. 

‘Dönüşüm’ için 330
milyon euro geliyor
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Cemil Cemil 
TugayTugay

GAZIEMIR ve Buca arasında etkili 
olan, Sarnıç’ta evlere yaklaştığı 
sırada durdurulan yangın dolayı-
sıyla Izmir’e gelen Tarım ve Orman 
Bakanı Ibrahim Yumaklı, helikop-

terle yanan alanları gezdi ardın-
dan da son durum hakkında bilgi 
verdi. Yumaklı, “Bergama, Foça, 
Buca ve Gaziemir’de başlayan 
tüm yangınlar kontrol altına alın-

dı. Canını hiçe sayarak yangın-
lara müdahale eden ekiplerimize 
teşekkür ediyorum” dedi.
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Yeni vergi paketinde yer alan düzenlemeyle, serbest bölgelerde faaliyet gösteren fabrikaların, Türkiye Yeni vergi paketinde yer alan düzenlemeyle, serbest bölgelerde faaliyet gösteren fabrikaların, Türkiye 
içine yaptıkları satıştan yüzde 10 kurumlar vergisi ödemek zorunda kalacak olmasını değerlendiren içine yaptıkları satıştan yüzde 10 kurumlar vergisi ödemek zorunda kalacak olmasını değerlendiren 

sektör temsilcileri, ‘Yeni yatırım beklerken, mevcut yatırımları da kaçırırız’ görüşünde birleştisektör temsilcileri, ‘Yeni yatırım beklerken, mevcut yatırımları da kaçırırız’ görüşünde birleşti

5

Basketbolun kalbi
sokaklarda atacak

Nesli Balcı Yılmaz
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Buca’daki dahil tümBuca’daki dahil tüm  
yangınlar kontrol altındayangınlar kontrol altında

PARISPARIS 2024 Olimpiyat Oyun- 2024 Olimpiyat Oyun-
ları’nda milli sporcuların ları’nda milli sporcuların 
verdikleri emeklerin karşılı-verdikleri emeklerin karşılı-
ğını alacaklarına inandığını ğını alacaklarına inandığını 
belirten Gençlik ve Spor belirten Gençlik ve Spor 
Bakanı Osman Aşkın Bak, Bakanı Osman Aşkın Bak, 

“Daha önce madalya kaza-“Daha önce madalya kaza-
namadığımız branşlarda namadığımız branşlarda 
da başarı elde edeceği-da başarı elde edeceği-
mize, çalışmalarımızın mize, çalışmalarımızın 
karşılığını alacağımıza karşılığını alacağımıza 
inanıyorum” dedi.inanıyorum” dedi.

Barış Harekatı’nın Barış Harekatı’nın 
50. yılı kutlanıyor50. yılı kutlanıyor

KIBRIS Barış Harekatı’nın 
50’nci yıldönümü nedeniyle, 
bugün Yavru Vatan Kıbrıs’ta 
birtakım etkinlikler düzenle-
necek. Türkiye’de de düzenle-
necek etkinlikler kapsamında, 
Kıbrıs’ta 50 gemiyle geçit 
töreni yapılacak. Milli Savun-
ma Bakanlığı (MSB), Kıbrıs 
Barış Harekatı’nın 50’nci yılı 
nedeniyle bugün 50 gemiyle 
gerçekleştirilecek geçit töre-
nine tüm Kıbrıslıların davet 
edildiğini bildirdi.

Serbest bölgelere % 10 kurumlar vergisi gelirse:

6’da

“Olimpiyatlarda başarılı olacağız”“Olimpiyatlarda başarılı olacağız”

 “Yabancı sermaye gider” “Umarım hatadan dönerler”

ÖZEL
HABER

Murat Ervin

Küresel ‘restart’
hayatı durdurdu

Osman Osman 
Aşkın BakAşkın Bak

Faruk Faruk 
GülerGüler

Eyüp Eyüp 
SevimliSevimli

8

Göz Göz’denGöz Göz’den
transfer transfer 
taarruzutaarruzu

TRANSFER çalışmalarını tüm hızıyla sür-
düren ve harcama limitlerine takılan Gözte-
pe, Southampton’dan Juan Silva’yı bonser-
visiyle alırken, Sao Paulo’dan Wellington’u 
kiralık olarak kadrosuna katacak.

İbrahim İbrahim 
YumaklıYumaklı
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Sertab Erener Konseri

Türk müziğinin yıldız sanatçısı 
Sertab Erener, geçmişten günümü-
ze sevilen şarkılarını dinleyicisiyle 
buluşturuyor.

20 Temmuz 2024, Cumartesi - 16:30

20 Temmuz 2024, Cumartesi - 21:15

Murda sevenleriyle buluşmaya 
geliyor! AYA, Sen Dönene Kadar 

ve İmdat ile listeleri zorlayan 
sanatçı etkileyici sahne perfor-

mansı, unutulmaz enerjisi ile 
sahnelerine devam ediyor.

Cihan Yoldaş – Stand-upCihan Yoldaş – Stand-up
20 Temmuz 2024, Cumartesi - 20:30

Son yıllarda Instagram’da 
ofansif ve kara mizah üzerine 

çektiği reels videoları ile ta-
nınan Cihan Yoldaş, artık bir 
o kadar ofansif ve kara mizah 

hikayeleri ile sahnede!  

Efsane Dinozorlar, dinozorların 
heybetini, tarih öncesinin büyüsü-

nü ve eğlenceli öğrenmeyi bir arada 
sunacak. Canlı dinozor kuklaları, 

mezozoyik dönemi izleyicilere 
eğlenceli bir şekilde yaşatacak.

20 Temmuz 2024, Cumartesi - 21:45

20 Temmuz 2024, Cumartesi - 17:30

2002 yılından beri profesyonel 
müzik kariyerine devam eden, sesi 
kadar kaleminin gücüyle de herkesin 
gönlünde taht kuran Jehan Barbur, 
sevenleriyle buluşmaya devam ediyor.

Birbirleriyle hiç anlaşamayan Tom ve Jerry, 
halkının dertlerini umursamayan kibirli krala 
ders vermek için artık kavga etmemeye söz 
verip masal kralının yanında işe girerler.

Jehan Barbur KonseriJehan Barbur Konseri

Tom ve JerryTom ve Jerry

HAZIRLAYAN
DİLEK YARDIMCI

Bayraklı’daki Şehir Has-
tanesi’nin açılışına ya-

kın günlerde bir başhekimin 
odasındayım. O gün beni yok 
saydı, belki on hekim arkada-
şını aradı. Herkes, bu hasta-
neye başhekim olmak için can 
atıyormuş.

Onlar, bunu bir prestij olarak 
kabul etmişler.

Sonuçta hastane açıldı. Önce 
ulaşımla ilgili sorunlar çıktı. 
Sonra, hastanenin bir iç ulaşım 
sorunu yaşandı. İnsanlar, ser-
vislere ulaşmak için gün boyu 
dolaşıp duruyorlardı. Bir labi-
rent yapı herkesi bezdirmişti.

Son olarak da burada çalışan 
temizlikçiler, isyan etti. Koca 
hastaneyi çok az sayıda per-
sonel temizliyordu ve bu sayı 
yetersizdi.

“Büyük başın büyük derdi 
olur” derler.

İşte örneği.
Bu hastane, kent içinde sıkış-

mış ufak tefek, modası geçmiş 
gibi görünen hastanelerin yeri-
ne “Adam gibi hastane kurma” 
mantığı ile inşa edilmişti. Ama 
onca detay görmezden gelinmiş 
veya atlanmıştı.

Kısacası hastalar, o mahal-
leler arasına sıkışmış butik 
hastaneleri arıyor yine. Hiç de-
ğilse ulaşım sorunu yaşamıyor, 
hastane içinde kaybolmuyorlar. 
Temizliği de hak getire. Ona da 
razı olmuş durumdalar.

Bir düşünür olsam, şöyle bir 
söz üretirdim:

“Her hizmet deva değildir.”

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden
Hastane büyük, dertler daha da büyük

“

Meteoroloji Genel Mü-
dürlüğü görevinden emekli 
olunca; ilgi alanı ile ilgili 
bilgilendirici günlük yazılar 
yazması için Ümran Çöla-
şan’dan söz almıştık.

Ünlü yazar Emin Çöla-
şan’ın da babası olan Ümran 
Bey’i okuyuculara tanıtmak 
için yaptığım röportajda, 
mesleğinde karşılaştığı 
ilginç olayları sormuştum.

“Olmaz mı” dedi ve ekledi:
“En çok da meteorolojik 

verilerin zirve yaptığında. 

Hava aşırı ısındığında, 
telefona sarılır, bize etmedik 
küfrü basarlar. Sanki o sı-
caklığın sebebi bizmişiz, ha-
vanın gidişatı bizim kontrolü-
müzdeymiş gibi. Kar yağıyor 
ve uzun zaman kesilmiyorsa, 
fırtına dinmiyorsa hedef yine 
biziz. Basıyorlar küfrü. Bu 
insanları yatıştırmak, ikna 
etmek imkansızdır. Cahiliye 
döneminin yaşanmışlığı 
diyemeyiz. Bu ileride de 
hep olacak. Meteorolojinin 
kaderi …”
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Çevre eylemlerinde hep 
öne çıkan ve Bergama’da 
siyanürlü altın üretimini 

hukuk mücadelesi ile 
sonlandıran 51 yıllık avukat 
Senih Özay’la Kaynaklar’da 

çok kısa bir sohbete katıldım.
Özay, Türkiye’de 220 bin 

avukat ve 24 bin de hakim 
ve savcı bulunduğunu, 

hepsinin de durumlarının 
perişan olduğunu söyledi. 

“Umudumuz yok” diye ekledi 
ve özellikle Z kuşağının bir 
gün bilgisayar, teknoloji, 

yapay zeka gibi ilgi 
alanlarından sıyrılıp mutlaka 
çevre ile ilgileneceğini, sadece 
bu konuda bir umut besleğini 

sözlerine ekledi.
Özay’ın bir tespiti de kırsalı 
yok eden hobi bahçeleriyle 
uğraşmanın, Bergama’daki 
direnişten daha zor 

olduğu.

Çevre 
savaşçısı 

diyor ki

İbrahim 
Ormancı

”

Bu karikatür yaşandı

Aşkın gözü kör mü 
bilemem ama aşığın 

kendisi bonkör olmalı-
dır kesin!

***
Alzhemir’a karşı sala-
talık yiyecekmişiz. Ben 

ayvayı yiyip duruyor-
dum sayılmaz mı!

***
Kaz gelecek yerden 

tavuk esirgemeyenler 
aman dikkat. Sonra 

kaz gibi yolunup karşı-

mıza çıkmayın ha! 
***

Bak bir yıldız kayıyor 
sevgilim. Yoksa bir be-
lediye başkanı daha mı 
partisi tarafından istifa 

ettiriliyor?

YÖNETMEN Belkıs Bay-
rak’ın ilk uzun metrajlı filmi 
“Gülizar”, Avrupa prömiyerini 
72. San Sebastian Film Festiva-
li’nde gerçekleştirecek. 

Başrolünde Ecem Uzun’un 
yer aldığı yapım, 20-28 Ey-
lül’de düzenlenecek festivalin 
New Directors Bölümü’nde 
yarışacak.

Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Sinema Genel Müdürlüğü, TRT, 
Kosova Sinematografi Merkezi 
desteğiyle çekilen, Türki-
ye-Kosova ortak yapımı filmin 

yapımcılığını Mehmet Bahadır 
Er ile Murat Yaşar Bayrak, ortak 
yapımcılığını ise Valmira Hyse-
ni üstleniyor. Yapımın oyuncu 
kadrosunda Bekir Behrem, 
Hakan Yufkacıgil, Ernest Mala-
zogu, Serdar Bordanacı, Hülya 
Aydın, Şehsuvar Aktaş, Hazel 
Torlak ve Aslı İçözü yer alıyor.

Film, düğün hazırlıkları 
sırasında tacize uğrayan Güli-
zar’ın, saldırganın kim olduğu-
nu öğrenmesiyle klostrofobik 
yolculuğa dönüşen hikayesini 
anlatıyor. AA

Kali Beach AlaçatıKali Beach Alaçatı

Çeşme Açıkhava TiyatrosuÇeşme Açıkhava Tiyatrosu

Kültürpark Açıkhava TiyatrosuKültürpark Açıkhava Tiyatrosu

İzmir Performance Hallİzmir Performance Hall

Coze PaşalimanıCoze Paşalimanı

Boyoz Akademi Sanat MerkeziBoyoz Akademi Sanat Merkezi

Efsane DinozorlarEfsane Dinozorlar

Murda Konseri

‘Gülizar’, San Sebastian‘Gülizar’, San Sebastian
Film Festivali’ndeFilm Festivali’nde

 20 Temmuz 2024, Cumartesi - 21:30

Muğla’nın Fethiye ilçesinde 
yerli ve yabancı turistler, 

“bungee jumping” ile adrenalini 
yüksek anlar yaşıyor. Foça Mahal-
lesi’ndeki Su Sporları Merkezinde 
gerçekleşen “bungee jumping” 
etkinliği, heyecan arayan tatilcileri 
çekiyor. Gruplar halinde alana 
gelen tatilcilere ilk olarak atlayış 
sırasında yapmaları gerekenler 
anlatılıyor.

Faaliyete katılacakların ayak bi-
leklerine emniyet kemeri bağlana-
rak bir vinçteki platformla 51 metre 
yüksekliğe çıkarılıyor ve atlayış 
gerçekleştiriliyor. Atlayış yapanlar, 
ellerine bağladıkları aksiyon kame-
ralarıyla bu anları görüntülüyor.

Atlayışı yaptıran firmanın yetki-
lisi Bülent Demirtan, gazetecilere, 
Türkiye’de şu anda Fethiye dışında 
başka “bungee jumping” istasyonu 
bulunmadığını söyledi.

Tatilcilere 51 metre yükseklik-
ten eşsiz bir adrenalin deneyimi 
yaşattıklarını ifade eden Demirtan, 
“Son derece keyifli anlar yaşanıyor. 

Bazı misafirlerimiz 7. kez etkinliği 
gerçekleştirdi. Bu işi alışkanlık 
haline getirenler var. Bu etkinlik ilk 
başladığında ‘Ben yaptım’ sloga-
nıyla ortaya çıktı. Bungee jumping, 
bir insanın hayatı boyunca eğitim 
almadan tecrübe gerektirmeksizin 
ilk görüşte yapabileceği tek adrena-
lin aktivitesidir. Bu etkinlik dışında 
yapılacak tüm ekstrem sporları çift 
kişiyle yapılıyor.” diye konuştu. 
Demirtan, yukarıdan herkesin 

kendini hazır hissettiğinde atladı-
ğını, kimsenin kesinlikle aşağıya 
itilmediğini vurguladı. 

7 kez yapan var
Diyarbakır’dan ailesiyle 

etkinliğe katılan 43 yaşındaki 
Aysun Yaban, yedinci kez bungee 
jumping yaptığını anlattı. Ekstrem 
sporları çok sevdiğini dile getiren 
Yaban, “Yukarıya çıktığınızda kalp 
atışının hızlanması bu işin en güzel 

tarafı. Çok keyifli. Herkese tavsiye 
ederim. Genelde insanlar bir kez 
yapıyor ama biz neredeyse her 
sene bu keyfi yaşıyoruz.” ifadesini 
kullandı.

İkinci kez etkinliğe katılan 12 
yaşındaki Yiğit Efe Yaban da “Ters 
durarak atladım. Çok zor ama bir 
o kadar da keyifli. Tekrar yapmak 
isterim.” dedi. AA

“Bungee jumping” ile “Bungee jumping” ile 
adrenalin yaşıyorlaradrenalin yaşıyorlar

Fethiye’nin Foça Mahallesi’ndeki Su 
Sporları Merkezinde gerçekleşen 
“bungee jumping” etkinliği, heyecan 
arayan tatilcileri çekiyor. 51 metre 
yüksekten atlayış yapan tatilciler, aksiyon 
kameralarıyla bu anları görüntülüyor
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Gazete

İnternet

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
GÖRKEM TAŞDEMİR

2015 yılında, Şanlıurfa’nın Suruç ilçesinde 
düzenlenen bombalı intihar saldırısında 34 kişi 
öldü, 100’den fazla kişi yaralandı.

1936 yılında, Montrö 
Boğazlar Sözleşmesi 
imzalandı.

2001 yılında, Londra 
Borsası halka açıldı.

1976 yılında, Viking 1, 11 ay süren yolculuktan 
sonra Mars’a kondu ve Dünya’ya fotoğraflar 
aktarmaya başladı.

Montrö Montrö 
BoğazlarBoğazlar

Sözleşmesi’neSözleşmesi’ne
 imza imza

Londra Londra 
Borsası Borsası 

halka halka 
açıldıaçıldı

Suruç’ta bombalıSuruç’ta bombalı
saldırı: 34 ölüsaldırı: 34 ölü

Viking 1,  Mars’a indiViking 1,  Mars’a indi

1881 yılında, 
Amerika Birleşik 
Devletleri ordularına 
karşı savaşan son 
Yerli Kabile Şefi 
olan Sioux Kabilesi 
lideri Oturan Boğa 
teslim oldu. 

İzmir’deki yangınlar 
kontrol altına alındı
Perşembe 

gününden iti-
baren İzmir’in 

Buca, Gaziemir, Foça 
ve Bergama ilçele-
rinde başlayan orman 
yangınları kontrol altına 
alındı. Yangınların du-
rumunu incelemek için 
İzmir’e gelen Tarım ve 
Orman Bakanı İbrahim 
Yumaklıönce helikop-
terle yanan alanları gezdi 
ardından da hem son durum 
hakkında bilgi verdi hem de 
sosyal medyada yapılan yan-
gınla ilgili paylaşımları sert 
dille kınadı. Basın mensup-
larının karşısına geçen Bakan 
Yumaklı, açıklaması öncesinde 
söndürme çalışmalarında 
hayatını kaybeden 41 yaşındaki 
işletme şefi Şahin Dönertaş’a 
rahmet dileyerek başladı. 

48	yangın	birden	
Geçtiğimiz gün itibariyle 9’u üst risk 

grubu olarak adlandırılan yangın olmak 
üzere ülke genelinde 34’ü orman, 14’ü de 
orman dışı yangın olmak üzere 48 adet 
yangınla mücadele ettiklerini aktardı. 
Orman dışında başlayan yangınların da 
ormana sirayet etmesiyle birlikte Foça ve 
Bergama’nın ardından Buca ile Gazie-
mir’de de ekiplerin canlarını hiçe sayarak 
çalıştığını belirten Bakan Yumaklı, tüm 
bu yangınların tamamının kontrol altına 
alındığını duyurdu. Yumaklı, “Buca 
yangınını Perşembe günü 13.25’te tespit 
ettik ve 10 dakika sonra ilk müdahale 
gerçekleşti. 7 uçağımız, 19 helikopte-
rimiz, 50 arazöz, yaklaşık 10’a yakın 
iş makinası, 360’a yakın arkadaşımızla 
buna müdahale etmeye başladık. Diğer 

tüm kurum ve ku-
ruluşlar da buradan 
hepsine tek tek 
teşekkür ediyorum. 
Onların da verdiği 
destekle birlikte, va-
tandaşlarımızın da des-
teğiyle birlikte, bugün 
itibarıyla bu yangınların 
kontrol altına alındığını 
belirtmek istiyorum” 
diye konuştu.

“Rüzgar	problem”
Sıcaklıkların üst sevi-

yede seyrettiği İzmir’de, 
özellikle Ege ve Akdeniz 
kıyılarında alarm durumun-
da olduklarının altını çizen 
İbrahim Yumaklı şunları 
söyledi: “Buralarda da sıcak-
lıklar çok 
ciddi bir 

şekilde yüksek, 
nem oranları düşük. 
Rüzgar hakikaten 
çok büyük problem. 
Burada da dün yaşanan 
konu da buydu zaten. Yani 
kararsız bir rüzgar, tek tarafa 
değil, birden farklı yönlere 
alevi ve ateşi götürdüğü için, 

arkadaşlarımız gerçekten 
çok zorlandı. Alevlerin 

arasında kalan arkadaşlarımız 
oldu. Ama çok şükür, 
herhangi bir problem 
yaşamadık. Bütün 
bu yangınlarda 
Buca yangını için 
bize rapor edilmiş 
herhangi bir kayıp 
ya da bir mal ziyanı 
bildirilmedi. Elbette 
bütün bunları söylerken, bu 

ekosistemde yaşayan ve 
bizimle bu dünyayı 
paylaşan canlıları da 
unutmamak gerekir 

ve maalesef bu 
tür olaylar-

dan en çok 
etkilenenler 
de onlar 
oluyor.” 
DHA

Gaziemir ve Buca ilçeleri 
arasında etkili olan 
yangın dolayısıyla 

İzmir’e gelen Tarım ve 
Orman Bakanı İbrahim 
Yumaklı helikopterle 

yanan alanları 
gezdi, “İzmir’deki 
yangınlar kontrol 

altına alındı” 
dedi. Bakan 

Yumaklı sosyal 
medyadan 

yapılan 
çağrılara da 

sert çıktı

Ekiplerin 15 Eylül’e kadar alarm 
halinde olduğuna dikkat 
çeken Yumaklı, “Vatan-
daşlarımız olmadan biz 
bu mücadeleden galip 
çıkamayız. Mümkün 
olduğu kadar, yangın 
başlatma ihtimali 
olan ne varsa, 
hangi faaliyet, 
hangi ey-

lem varsa, lütfen bunlardan uzak 
duralım. “Bir şey olmaz” demeyelim, 
oluyor. Yangınla ilgili stratejimiz; 
24 saat insansız hava araçlarıyla, 
Otağ aracımızla, bütün Türkiye’yi 
gözlemlemek, tespit ettiklerimize 

en kısa zamanda müdahale 
etmek, bütün konuşlandır-
malar, bütün risk analizleri 
yapılmış durumda” ifade-
lerini kullandı.

“15 Eylül’e kadar alarmdayız”

“Bir konuya da açıklık 
getirmek istiyorum. Ben 

buradan bütün vatandaş-
larımıza özellikle istir-
ham ediyorum. Neden 
olduğunu anlamadığı-

mız, yüzde 100 yalan olan 
haberleri, gece yarısından 

sonra dolaşıma soktular. Bir-
çok insan, bu yalanlarla beraber, 

sanki bu yardım ihtiyacı varmış gibi, doğal 
olarak ben hepsine teşekkür ediyorum. 
Ancak buradaki çalışmaları aksatırcasına, 
insanlar o yalanlarla, kendilerine söylenen 
işte yanık kremi gerekiyor, ayran gerekiyor, 
şu gerekiyor, bu gerekiyor, bu yalanlarla 

arabalarını atlayıp buraya 
gelenler gelen insanlar oldu. 
Ben çok özür dileyerek, bu 
ahlaksızlığı hiçbir yere sığ-
dıramıyorum. Bu dezenfor-

masyonu da kınıyorum.”

“Yapılan “Yapılan 
ahlaksızlık”ahlaksızlık”

‘Kaçak’ ölüme 
14 TUTUKLAMA

İzmir 
Alsancak’ta 
kaçak elektrik 
akımına 
kapılarak 
yaşamını 
yitiren 2 kişiyle 
ilgili yapılan 
soruşturmada 
adliyeye sevk 
edilen 27 
şüpheliden 
14’ü 
tutuklanırken 
7 şüpheliye de 
ev hapsi 
verildi
KONAK ilçesinde 12 Tem-
muz’da sağanak sırasında su biri-
kintisine basan Özge Ceren Deniz 
ve İnanç Öktemay’ın elektrik akı-
mına kapılarak hayatını kaybet-
mesiyle ilgili İzmir Cumhuriyet 
Başsavcılığının başlattığı soruş-
turmada 27 şüpheli adliyeye sevk 
edilmişti. İZSU Genel Müdürlüğü 
ve GDZ Elektrik çalışanlarından 

oluşan şüpheliler hakkında “bi-
linçli taksirle ölüme neden olma” 
suçlaması yöneltildi. Mahkeme-
nin tutuklama kararı vermesinin 
ardından açıklama yapan Adalet 
Bakanı Yılmaz Tunç, “Adliyeye 
sevk edilen 27 kişiden 14 şüp-
heli hakkında tutuklama kararı, 
7 şüpheli hakkında ev hapsi, 6 
şüpheli hakkında yurt dışına çıkış 

yasağı kararı verilmiştir” dedi. 
Sosyal medya hesabından son 
gelişmeler hakkında bilgi veren 
Tunç, soruşturmanın titizlikle 
sürdürüldüğüne dikkat çekerek, 
“Olayda hayatını kaybedenlere 
bir kez daha Allah’tan rahmet, 
ailelerine ve yakınlarına başsağlı-
ğı ve sabır diliyorum” ifadelerini 
kullandı. AA

Oturan BoğaOturan Boğa
teslim olduteslim oldu

İZMİR Büyükşehir Belediyesi çalışanı Haydar İ. (32), 
Karşıyaka ilçesindeki evinde tabancayla vurulmuş halde, 
ölü bulundu. Olay, dün saat 03.00 sıralarında Goncalar 
Mahallesi 6007 Sokak’taki bir evde meydana geldi. İzmir 
Büyükşehir Belediyesi çalışanı Haydar İ.’nin evinden 
silah sesi duyuldu. Komşuları, durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İhbar üzerine olay yerine sağlık ve 
polis ekipleri sevk edildi. Polis, Haydar İ.’yi yatak oda-
sında başından tabancayla vurulmuş halde yerde kanlar 
içinde yatarken buldu. 

İntihar	olabilir	
Sağlık ekipleri, Haydar İ.’nin yaşamını yitirdiğini 

belirledi. Haydar İ.’nin cansız bedeni, savcının inceleme-
sinin ardından İzmir Adli Tıp Kurumu morguna kaldırıldı. 
Yanında tabanca da bulunan Haydar İ.’nin intihar etmiş 
olabileceğini değerlendiren polis ekipleri, olayla ilgili 
soruşturma başlattı. Haydar İ.’nin cenazesi, dün ikindide 
toprağa verildi. DHA

Büyükşehir çalışanı
evinde ölü bulundu

İbrahim İbrahim 
YumaklıYumaklı

Haydar İ.Haydar İ.
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BORNOVA Belediyesi, ilçenin en hareketli 
bölgelerinden olan Küçükpark’ta moto kurye-
lerden kaynaklanan trafik sıkışıklığını gidermek 
ve kuryelerin daha rahat bir ortamda bekleme-
sini sağlamak için düğmeye bastı. Kazım Dirik 
Mahallesi’nde bulunan Tümgeneral Mehmet 
Suphi Kula Parkı içinde moto kuryelere özel bir 
park alanı, tuvaletler ve büfe yapımına başlandı. 
Çalışmaları yerinde takip eden Bornova Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, Tümgeneral Mehmet Suphi 
Kula Parkı’nı adına yakışır bir hale getirecek-
lerini belirtti. Eşki, “Hem güzel ve güvenli bir 
park, hem de moto kuryelerin rahatça dinlenebi-
lecekleri bir alanı kısa sürede tamamlamak üzere 
planladığımız projeyi başlattık, kısa sürede de 
tamamlayacağız. Böylece Küçükpark’ta hem araç 
ve yaya trafiğine neden olan sorunlar ortadan 
kalkmış olacak hem de moto kuryeler rahat ve 
güvenli bir ortama kavuşacak” dedi.  
HABER MERKEZİ

MENDERES Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler 
Müdürlüğü yazın sonlarına dek sürecek geleneksel 
çocuk oyunları şenliği düzenliyor. ‘Şarjı Bitmeyen 
Oyunlar’ adı altında düzenlenecek şenlik geleneksel 
çocuk oyunlarını yaşatıp çocuklarla buluşturuyor. 
Çocukların eğlenirken aynı zamanda eski sokak 
oyunlarını öğrenmesinin amaçlandığı şölende sek 
sek, sandalye kapmaca, mendil kapmaca, halat 
çekme, ip atlama, şişe devirmece, hulahop, kaşıkla 
pinpon topu taşıma, yakartop ve çuval yarışı gibi 
oyunlar yer alacak. Birçok mahallede yapılması 
planlanan gezici şenlik 22 Temmuz’da başlayıp 21 
Ağustos’ta sona erecek. Çocuklar için daima en 
özel projeleri planladıklarını ifade eden Menderes 
Belediye Başkanı İlkay Çiçek; “Göreve gelirken 
çocuklarımız için birçok proje sözü verdik. Gelir 
gelmez de verdiğimiz sözlerden daha da fazlasını 
hayata geçirmek için çalışmaları başlattık. Yaz 
aylarında da çocuklarımızın tatildeki boş vakitlerin-
de eğlenmesini amaçlayarak gezici “Şarjı Bitmeyen 
Oyunlar” etkinliğimizi başlatıyoruz. Hem gelenek-
sel oyunlarımızı yaşatacak hem de çocuklarımızın 
yüzünü güldüreceğiz. Her şey çocuklarımız için” 
dedi. HABER MERKEZİ

TORBALI Belediye Başkanı Övünç Demir, 
engelli bireylerin sosyal yaşama daha fazla ka-
tılabilmeleri için çok anlamlı bir projeyi daha 
hayata geçirdi. Göreve gelir gelmez Engelli 
Birimi’ni kuran, engelliler için araç ve otopark 
oluşturan Demir, geçtiğimiz ay da Down 
Sendromluların çalışabileceği Kırmızı Kafe’yi 
hizmete kazandırmıştı. Başkan Demir, şimdi 
de engelliler için Aquapolis tesislerine havuz 
asansörü kurdurdu. İzmir’de ilk olma özelliği 
taşıyan havuz asansörü dün itibari ile kullanıl-
maya başlandı. Fiziksel engelli bireylerin tesisi 
daha rahat bir şekilde kullanmalarını sağlaya-
cak olan havuz asansörüne başta Torbalı olmak 
üzere çevre bölgede yaşayan engelli bireyle-
rin yoğun ilgi göstermesi bekleniyor.Torbalı 
Belediye Başkanı Övünç Demir,“İzmir’de ilk 
ve tek olan,  engellilerimiz için kurduğumuz 
havuz asansörümüzü hizmete kazandırdık. 
Aquapolis tesislerimizde bugünden sonra be-
densel engelli hemşerilerimiz yazı daha ferah 
geçirecek” ifadelerini kullandı.   
HABER MERKEZİ

Bornova’ya, moto
kurye parkı geliyor

Torbalı’da engelliler 
için‘ havuz asansörü’

Menderes’te, çocuklaraMenderes’te, çocuklara
‘Şarjı Bitmeyen Oyunlar’‘Şarjı Bitmeyen Oyunlar’

Yerel yönetimler

İzmir’de, okul kantinlerinin ihalelerine gireceklerini açıklayan Tugay:

“Yoksul öğrenciler“Yoksul öğrenciler
aç kalmayacak”aç kalmayacak”
İzmir’de bu sene sosyo ekonomik durumu kötü mahallelerdeki okulların kantinlerini işletmek istediklerini belirten 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay, “Çocuklarımızı sembolik ücretle sağlıklı gıdalarla buluşturmak 
istiyoruz. Okul kantinlerinin ihalelerine giriyoruz. İzmir’deki yoksul ailelerin çocukları bu sene aç kalmayacak” dedi

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Ce-
mil Tugay, Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
eğitim alanında yaşanan sorunlara dikkat 

çekmek üzere Ankara Çankaya Anıtpark’ta 
halka açık düzenlediği 24 saatlik Eğitim 
Maratonu programına katıldı. Burada İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’nin eğitim alanın-
da hayata geçirdiği ve planlanan projeleri 
aktaran Başkan Tugay, önemli bir projenin 
de duyurusunu yaptı. Çocukların okullarda-
ki beslenme probleminin vahim bir sorun 
olduğunu kaydeden Başkan Tugay, “Bu sene 
bir şey deneyeceğiz. Çalışmalar yapıyoruz. 
Başarılı olursak belediye uygulamaları 
açısından yepyeni ve farklı bir uygulamayı 
ülkemize kazandıracağımızı düşünüyo-
rum.  Hepimizin içini çok acıtan bir sorun. 
Bununla ilgili kesin çözüm üretmek için 
iktidar olmalıyız ama o güne kadar tabii 
ki bulabildiğimiz her yolu deneyeceğiz. 
İzmir’de bu sene özellikle sosyo ekonomik 
durumu kötü mahallelerdeki okullarımızda, 
öncelikle ilkokul ve sonra ortaokullarda, 
gücümüz yettiğince daha fazla sayıda okulda 
kantinlerin işletmelerine talibiz. Kendi şir-
ketlerimiz üzerinden çocuklarımızı sembolik 
ücretlerle sağlıklı gıdalarla buluşturmak 
istiyoruz. Bunun için okulların kantinlerinin 
ihalelerine giriyoruz. İzmir’deki yoksul 
ailelerin çocukları bu sene aç kalmayacak” 
diye konuştu.

Kişiye özel eğitim
Eğitimde yapılan desteklerin bir sistem 

içinde olması gerektiğine inandıklarını dile 
getiren Başkan Tugay, “Bu dönemde Sosyal 
Hizmetler Daire Başkanlığımız altında Eği-
tim Destekleri Şube Müdürlüğümüzü kur-
duk. Bu müdürlüğün amacı, tek tip yardım 
değil, öğrencilerin ihtiyacına göre destekte 
bulunmak. Kimine okul için kırtasiye, giyim 

yardımı ya da barınma yardımı sağlarken 
kimine de yurt dışında eğitim olanağı da 
sağlayacak çalışmalar yapmak istiyoruz. 
Yani kişiye özel bir eğitim desteği çalışma-
sına bu dönem başlayacağız. Yakın zamanda 
belediyenin gücünü sivil toplumla, toplumun 
gücüyle birleştirecek eğitim dayanışması 
sürecini de başlatmak istiyoruz. Barınma 
problemi yaşayan ya da yurt ücretlerini 
ödemekte zorlanan üniversite öğrencileri 
için ilimizdeki her kesimi dayanışmaya 
davet edeceğimiz ve sonuçta yurtlarda 
kalan öğrenciler için belediyenin kaynakları 
yanında toplumun dayanışma duygusunu 
da işin içine katacağımız bir kampanya 

başlatacağız. Her yaşta hem öğrencilerimizin 
hem de öğretmenlerimizin desteklenmesi 
gerektiğine yürekten inanıyorum. Bunun için 
yoğun çaba göstereceğiz” dedi.

“Desteklerimiz sürecek”
Devam eden eğitim desteklerinin arta-

cağını kaydeden Başkan Tugay, “Bizler her 
birimiz kendi kentlerimizde sürekli artırdığı-
mız anaokulları, kreşler, okul öncesi eğitim 
birimleriyle çocuklarımızın adeta doğumun-
dan itibaren yanlarında olmaya çalışıyoruz. 
İzmir’de yaklaşık 44 okul öncesi eğitim 
amaçlı kurduğumuz tesisle 6 binden fazla 
çocuğumuza hizmet veriyoruz. İlkokulda 

çocuklarımızın beslenme sorunları var. Okul 
şartlarının iyileştirilmesiyle ilgili yapılması 
gereken çalışmalar var. Kiminin kıyafet, 
kiminin kırtasiye ihtiyacı var. Bunlarla 
ilgili sosyal destek amaçlı pek çok çalışma 
yapıyoruz. 20 binden fazla çocuğa İzmir’de 
geçen yıl kıyafet yardımı yapıldı. 95 bin 
çocuğa kırtasiye yardımı yapıldı. Mevcut 
olan kırtasiyelerden alışveriş yapsınlar diye 
onlara yardım kartları dağıtıldı. Daha ileri 
eğitim çağlarında, ortaokul ve lisede çocuk-
larımız sınavlara hazırlanırken onlara destek 
olmak için pek çok eğitim biriminde kurslar 
düzenlendi ve sınavlarda daha adil şartlarda 
çalışmaları için onlara eğitim desteği sağlan-
dı. Binlerce üniversite öğrencisine üniversite 
önünde eğitim sezonu boyunca sabah ve 
akşam yemek servisi yapıldı. Pek çok öğ-
renciye ulaşım desteği sağlandı. Yine 5 bin 
400 civarında öğrenciye yılda iki kez maddi 
yardım sağlandı. Bunları artırarak yapmaya 
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.

“Öğretmenlere sahip çıkmalıyız”
Öğrencilere dair çok sayıda mağduriyet 

yaşanırken öğretmenlerin yaşadığı zorlukla-
rın da gözden kaçmaması gerektiğini ifade 
eden Başkan Tugay, şöyle konuştu: “Öğret-
menler, her geçen gün biraz daha baskı altın-
da, biraz daha mutsuz oldukları ortamlarda, 
çok sevdikleri mesleklerini yaparken gittikçe 
daha fazla haksızlıklara uğrayarak görevleri-
ni yapmaya çalışıyor ama onların hayatı-
mızdaki önemini hepimiz çok iyi biliyoruz. 
Onlara biraz daha fazla sahip çıkma yolunda 
bir şeyler yapmamız gerektiğini de biliyoruz. 
Bu anlamda İzmir’de, İzmir Büyükşehir 
Belediyesi olarak öğretmenlerimize yönelik 
yeni bir program başlatacağımızı buradan 
ifade etmek isterim.” HABER MERKEZİ

Konuşmasında ülkedeki eğitim soru-
nuna dikkat çeken Başkan Tugay, “Bizler 
her gün gençlerimizin, eğitim almaya çalı-
şan çocuklarımızın yaşadıkları zorluklara 
şahit oluyoruz. Ben bir öğretmen çocu-
ğuyum. Bütün çocukluğum ve gençliğim 
babamın öğretmenlik yaşamını, okullarda 
yaşananları yakından takip ederek geçti. 

Dolayısıyla eğitimin öğretmenler açısın-
dan yaşananlar boyutuna da şahit oldum. 
Yakın zamanda Kredi ve Yurtlar Kurumu, 
yurtlarda kalan öğrenciler için aylık ücreti 
1480 liradan 6 bin liraya çıkardı.  Böyle 
bir fahiş zammı gerçekten vicdanların ka-
bul edemediği bir şey olarak görüyorum” 
sözlerine yer verdi.

“Yurt zamları kabul edilemez”

Buca Belediyesi’nin
               ‘yangın’ mesaisiÖnceki gün, Buca-Gaziemir 
arasında başlayan ve yerleşim 
yerlerini tehdit eden orman 
yangınıyla mücadeleyi yerinde 
koordine eden Buca Belediye 
Başkanı Görkem Duman, 
“Küçücük bir kıvılcım yerleşim 
yerlerimize kadar ilerledi. 
Vatandaşlarımızdan çok dikkat 
etmelerini rica ediyoruz” dedi
ÖNCEKİ gün öğle saatlerinde Buca 
Gaziemir arasında başlayan yangın, 
Zafer Mahallesi’ne oradan da Sarnıç 
bölgesine kadar ilerleyerek yerleşim 
yerlerini tehdit ederken Buca Belediyesi 
ekipleri bölgedeki çalışmalara katıldı. 
Sabah erken saatlere kadar süren çalış-
malara, Orman Bölge Müdürlüğü ve 
İzmir İtfaiyesi ile birlikte katılan Buca 
Belediyesi ekibini Belediye Başkanı 
Görkem Duman bizzat koordine etti. 
Buca Belediyesi, ilk müdahalesini yan-
gının başladığı noktada gerçekleştirirken 
yangının yerleşim yerlerine yaklaşması 

nedeniyle çalışmalarına Sarnıç bölgesin-
de devam etti. Burada yangının evlere 
sıçramaması için yoğun mücadele veren 
ekip,  yangının söndürülmesinin ardın-
dan gerçekleştirilen soğutma çalışmala-
rına da katıldı.

“En büyük sorumluluk halkta”
 Sabah saatlerine kadar süren tüm 

çalışmaları yönlendiren Başkan Görkem 
Duman “Buca Belediyesi olarak bölge-
de 17 kişilik ekip, 5 araç ve 2 arazöz ile 
söndürme çalışmalarına katıldık. Su tan-
kerlerimiz yangın boyunca tüm gün ve 

tüm gece bölgeye su taşıdılar. ” diye ko-
nuştu.Orman yangınları ile ilgili olarak 
toplumda bir bilinç oluşması gerektiğini 
ifade eden Başkan Duman “Bugün 
burada yangının evlere sıçramasının en-
gellenmesi ile büyük bir felaketin önüne 
geçilmiş oldu. Ancak, yaz sıcaklıklarının 
da artması ile bölgemizde yangınların 
arttığını gözlemliyoruz.  Oksijen depo-
muz olan ormanlar gözlerimizin önünde 
yanıyor. Çok üzülüyoruz. Bu konuda en 
büyük sorumluluk halkımıza düşüyor. 
Herkes daha bilinçli davranmalı. ” dedi. 
HABER MERKEZİ

KONAK Belediyesi’nin Konaklı kadınların sosyal yaşam-
da daha çok yer almalarını sağlayan semt merkezlerinde 
düzenlenen hobi, meslek ve kişisel gelişim kurslarına ilgi 
gün geçtikçe artıyor. Aziziye Semt Merkezi’nde devam 
eden Okuma-Yazma Kursu, azimli kursiyerleriyle dikkat 
çekiyor. Konak Halk Eğitim Merkezi iş birliğiyle ücretsiz 
olarak düzenlenen iki aşamalı kursun ilk seviyesinde alfabe 
ve okuma yazma öğretilirken, ikinci seviyede okuma 
yazmanın yanı sıra Türkçe, matematik, sosyal bilgiler ve 
fen bilimleri de ders programına dahil ediliyor. Bu seviyeyi 
başarıyla tamamlayan kursiyerler Milli Eğitim Bakanlı-
ğınca açılan sınavlara girerek ilkokul diploması alabiliyor. 
Okuma-yazma kursunun Türkan teyzesi, 76 yaşındaki 
Türkan Güngör’ün okuma azmi ise hem eğitmenler hem de 
kursiyerlerden takdir topluyor. HABER MERKEZİ

Konak’ta okuma 
yazma aşkı, 

yaş tanımıyor

CemilCemil
TugayTugay

Görkem Görkem 
DumanDuman
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T.C.
KARŞIYAKA

1. (SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU
2023/11 SATIŞ

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET 
HABER SİTESİ İLANI

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış 
olup mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara 
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/11 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim 
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen 
kıymeti ve önemli vasıfları:
 TAŞINMAZIN
 Özellikleri  : İzmir ili Çiğli ilçesi Uğurmumcu Mahallesi 2062 ada 8 parsel, 116 m2 
yüzölçümü, Taşınmaz topoğrafik olarak düz konumda olup tütm belediye hizmetlerinden  
yararlanmaktadır.Parsel üzerinde 4 katlı binanın taban alanı 74.00 m2.dir.
 Adresi  : Uğur Mumcu Mahallesi 8979/2 Sokak No.1 Çiğli / İZMİR
 Yüzölçümü  : 116 m2
 İmar Durumu :  Çiğli Uğur Mumcu Mahallesinde ve tapunun 2062 ada 8 nolu 
parselinde kayıtlı bulunan taşınmaz ile ilgili 1/1000 ölçekli uygulama imar planında 
yapılan incelemede; Bahse konu taşınmazın Bitişik nizam 2 kat gabarili konut alanına 
isabet ettiği tespit edilmiş olup yürürlükteki 19.04.2007 onaylı kısmi imar plan örneği 
dosyasında mevcuttur..
 Kıymeti  : 2.400.000,00 TL
 KDV Oranı  : %20

Artırma Bilgileri 

1.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 03/09/2024 - 11:24
-------------------------------------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati         : 10/09/2024 - 11:24

2.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 03/10/2024 - 11:24
-------------------------------------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati         : 10/10/2024 - 11:24

(İİK m.114 ve m.126)             17/07/2024
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Örnek No:55*

Geçtiğimiz haftalarda Manisa’ya 
dünyanın en büyük elektrik araç 

üreticisi Çinli BYD firmasının 1 milyar 
dolarlık yatırım yapacağını açıklaması 
sevinçle karşılanmıştı. Bu örnek yatırı-
mın diğer yabancı yatırımcıların gözünü 
Ege’ye çevirmesine ve İzmir’deki 4 ser-
best bölgede yeni yatırımların gelmesi-
ne neden olacağı düşünülürken Meclis’e 
sevk edilen vergi düzenlemesiyle tüm 
hayaller yıkıldı. Yeni vergi paketinde 
yer alan düzenlemeye göre sadece 
bundan sonra serbest bölgelerde yatırım 
yapacak olanlar değil halen bölgede 
faaliyet gösteren fabrikalar da Türkiye 
içine yaptıkları satıştan yüzde 10 ku-
rumlar vergisi ödemek zorunda kalacak; 
ihracattaki vergi muafiyeti 
ise devam edecek. Dü-
zenlemenin yasalaşması 
halinde serbest bölgeye 
gelip üretim yapan ve 
bunun 500 milyon 
TL’lik kısmını yurt 
içindeki müşterile-
rine satan bir firma 
50 milyon TL vergi 
ödeyecek. 

“Mevcut da gider”
Yapılan düzenlemenin 

yasalaşması durumunda serbest 
bölgelerin cazibesini kaybedeceğini, 
yeni yatırım gelmesi bir yana içe-
ride çalışan fabrikaların bile başka 
ülkelere taşınabileceğini söyleyen iş 
dünyası ise bu düzenlemenin geri çe-
kilmesinden yana. Dereyi geçerken at 
değiştirilmeyeceğini söyleyen ESBAŞ 
ve BASBAŞ CEO’su Faruk Güler, bu 
düzenlemenin kamu gelirini artırma-
yacağı gibi, yabancı yatırımcılarda da 
büyük tedirginlik yarattığını söyledi. 
“Mevcut yabancı sermaye gider, yeni-
leri de gelmez” diyen Başkan Güler, 
“Özellikle yabancı sermayeli şirketler 
mevcut yatırım kararlarını gözden 
geçirecektir. Yabancı sermayeye bu 
kadar ihtiyaç duyulan bir dönemde, 
yabancı sermayeyi kaçıracak yönde 
adım atılmasına anlam veremiyoruz” 
diye konuştu. Birçok şirketin, “Bura-
da artık kalınmaz” şeklinde kendileri-
ne görüş bildirdiğini ifade eden Faruk 
Güler, “Güven ruh gibidir, çıktığı 
bedene bir daha dönmez. Mevzuat 

sürekli değişiyor. 
Devlet bir kere bu 

yatırımlar yapılırken 
taahhüt vermiş, şimdi 

bunu yerine getirmiyor. 
Türkiye’nin ortalama 

ihracat değeri kilogram başına 1 dolar 
ama bu rakam serbest bölgelerde 8 
dolar 77 cent. Bunu sağlayan şirket-
lerin bölgeden ayrılması halinde bu 
rakamı sağlayan katma değer de yok 
olacak” dedi.

“Umarım terk etmezler”
Menemen’de faaliyet gösteren İZ-

BAŞ Serbest Bölgesi’nin 
Başkanı Eyüp Sevimli 
ise başta yabancı yatı-
rımcılar olmak üzere 
serbest bölgelerdeki 
birçok firma-
nın kendisine 
ulaşarak bu konu 
hakkındaki endişe-
lerini aktardığını be-
lirtti. Sevimli, “Birçok 
yatırımcı yana yakıla 
bizleri arayıp konunun 
detaylarını öğrenmeye 
çalışıyor. Yatırımcıyla ilgili olabile-
cek herhangi bir olumsuzluk serbest 

bölgelerin bütün gidişatını 
olumsuz etkileyebilir. 

İhracat kalitesinden 
tutun yatırım kalitesi 

ve ürün kalitesine 
ve teknolojik 

yatırımlara kadar 
yatırım iklimi 

tamamen bozu-
labilir” ifadelerini 

kullandı. Serbest 
bölgelerin milyarlarca 

dolarlık yatırım büyük-
lüğüne ve on binlerce 

istihdama sahip olduğunun altını çizen 
Sevimli şunları söyledi: “Umarım bu 

hatadan dönerler. Firmalar da serbest 
bölgeleri terk etmek zorunda kalmaz. 
Devletin buradan elde edeceği kazanç 
olmaz ama kaybedeceğini telaffuz 
bile etmek istemiyorum. Bir de güven 
kaybı yaşayacağız. Yabancı gelmek 
için 2 kere değil 4-5 kere düşünür. 
Yatırımcı iştahını kaybetmemek için. 
Yoksa Türkiye’ye çıkacak mallara ver-
gi vermek bilmem ne yapmak filan o 
kadar da çok herkesi de ilgilendiren bir 
konu değil. Şeyin içerisinde yatırımcı-
ların içerisinde de. Serbest bölgelerin 
kurallarının değiştiriliyor olması çok 
önemli. Maalesef attığımız taş ürküttü-
ğümüz kurbağaya değmeyecek.”

‘Gelsinler’ derken
eldeki de kaçabilir

Çinli BYD firmasının 1 milyar dolarlık yatırımın ardından yeni yatırımların önünün açılması 
beklenirken serbest bölgelere yüzde 10 kurumlar vergisi getiriliyor. İş dünyası ise bir yandan ‘yatırım 

gelsin’ derken diğer yandan mevcut yatırımı bile kaçıracak düzenlemeye anlam veremedi

ÖZEL

Murat Ervin
HABER

Türkiye genelindeki 20 serbest böl-
genin 4’ü İzmir’de bulunuyor. Kentteki 
en büyük serbest bölge ise ESBAŞ. 
Toplam 2.5 milyon metrekare büyüklü-
ğe sahip olan bölge, dünyanın önde ge-
len fabrikalarının da olduğu 200’den 
fazla firmaya ev sahipliği yapıyor. Yıllık 
ihracatı ise 5 milyar doları geçiyor. 
Menemen’deki İzmir Serbest Bölgesi 
(İZBAŞ) ise 1.6 milyon metrekare 
büyüklüğe sahip olup 200’den fazla 

firmaya ve yıllık ortalama 1.3 milyar 
dolarlık ihracata sahip. Bergama’da 
ESBAŞ tarafından hayata geçirilen 
BASBAŞ ise 2.5 milyon metrekare 
büyüklüğe sahip. Yeni açıldığı için 
toplam 200 fabrikalık alanda şimdilik 
5 firma faaliyet gösteriyor. Menemen 
Serbest Bölgesi’nin onayı ise geçti-
ğimiz aylarda verilirken toplam 1.5 
milyon metrekare büyüklüğe sahip 
bölgede henüz fabrika bulunmuyor.

4 bölgeye 8 milyon metrekare

‘BÜTÜN ümidim gençliktedir’ diyen 
Ulu Önder Atatürk’ün izinde, Türkiye’yi 
yeni bir sosyal girişim modeli ile tanış-
tırmak için harekete geçen Sabancı Top-
luluğu, Sabancı Gençlik Seferberliği ile 
Türk gençliğine umut oldu. Geçtiğimiz 
mayıs ayı sonunda duyurusu yapılan ve 
Türkiye çapında 18-34 yaş aralığındaki 
herkese açık olan projeye yaklaşık 1,5 
aylık süreçte 5 binden fazla başvuru gel-
di. İzmir merkezli başvuruların sayısı ise 
359 olarak gerçekleşti. Türkiye’nin 79 
farklı ilinden üniversite öğrencilerinin, 
sivil toplum çalışanlarının, girişimcile-
rin, akademisyenlerin ve farklı meslek 
gruplarından çalışanların ilgi gösterdiği 
projede 4 odak alan belirlendi. Baş-
vuruların yüzde 60’tan fazlası “dijital 
teknolojiler” alanında gerçekleşirken, 
“enerji ve iklim teknolojileri”, “malzeme 
teknolojileri” ve “mobilite çözümleri” 
kategorilerine yapılan başvuruların 
toplam sayısı ise 2 bine yaklaştı.

“Yanlarında olacağız”
Konuyla ilgili değerlendirmelerde 

bulunan Sabancı Holding CEO’su 
Cenk Alper, projenin ilk aylarında 
gördüğü ilgiden son derece mutlu 
olduklarının altını çizerken, “Bu 
aslında tüm Türkiye’ye, iş dünyasına, 
inovasyon ekosistemine çok önemli 
bir mesaj. O mesaj da şu: Gençleri-
miz aslında umutlarını yitirmiş değil. 
Gençlerimizin yüreği burada atıyor. 
Hayallerinde, tutkularında Türkiye 
her zaman en üst sırada. Bu proje 
kapsamında hayata geçireceğimiz 
çalışmalarla, hayallerine giden yolda 
onların yanında olacağız. Ve bunu 
yaparken, ülkemize de yeni tekno-
lojiler kazandıracak; Türkiye’de 
yeni bir sosyal girişim modelinin 

temellerini atacağız. Bu yoğun baş-
vuru, proje için canla başla çalışan 
Sabancı Gönüllüleri için de ayrıca bir 
motivasyon sağlıyor. Bu vesileyle, 
projeye emek veren tüm Topluluk 
çalışanlarımıza bir kez daha teşekkür 
ediyorum” dedi.

“Beyin gücüne dönüştürecek”
Üniversite sınav sonuçlarına 

da atıfta bulunan Cenk Alper, “16 
Temmuz’da açıklanan üniversite 
sınav sonuçları neticesinde, birçok 
gencimizin yine yurt dışına gittiğini 
göreceğiz. Bu topraklardan kazandı-
ğını bu toprakların insanıyla paylaş-
mayı ilke edinen, Türk gençliğine her 
koşulda inanan bir Topluluk olarak, 
biz onlara ‘Neden gidiyorsunuz?’ 
diye sormak yerine, onlara kalmaları 
için ilave bir motivasyon sağlamayı 
tercih ediyoruz. Konuşmakla yetin-
miyor; aklımızdakini, kalbimizdekini 
aksiyona dönüştürüyoruz. Sabancılı 
sorumluluğuyla hareket ederek, 
‘beyin göçünü beyin gücüne çevire-
cek’ bir seferberlik ateşi yakıyoruz” 
ifadelerini kullandı. 

Faruk Faruk 
GülerGüler

Eyüp Eyüp 
SevimliSevimli

Sabancı Gençlik Seferberliği’ne 
İZMİR’DEN 359 BAŞVURU
Sabancı Gençlik Seferberliği’nin gördüğü ilgiden son derece mutlu olduklarını belirten Sabancı Holding 
CEO’su Cenk Alper, “Aklımızdakini, kalbimizdekini aksiyona dönüştürüyoruz. Sabancı sorumluluğuyla 

hareket ederek, ‘beyin göçünü beyin gücüne çevirecek’ bir seferberlik ateşi yakıyoruz” dedi

Cenk Cenk 
AlperAlper

EGE İş Kadınları Derneği (EGİKAD) uluslara-
rası projelere odaklanarak, üyelerinin yurt dışında 
yeni pazarlara açılması için çalışma temposunu 
artıracak. Dışişleri Bakanlığı İzmir Temsilciliği’ne 
atanan Büyükelçi Yeşim Kebapçıoğlu’nu maka-
mında ziyaret eden EGİKAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Şahika Aşkıner ve Yönetim Kurulu Üye-
leri, önümüzdeki süreçte yurt dışı ilişkilerini daha 
da güçlendirmeyi hedefine koydu. Ziyaretinde, 
EGİKAD’ın üç Avrupa Birliği projesini başarılı 
bir şekilde hayata geçirdiğini hatırlatan EGİKAD 
Başkanı Aşkıner, “Önümüzdeki süreçte de yurtdışı 
ilişkilerini daha da güçlendirerek kadın girişimcili-
ğin önünü uluslararası boyutta da açmak istiyoruz. 
Potansiyel gördüğümüz ülkelerle ikili ilişkileri-
mizi geliştirerek, üyelerimiz ihracat pazarlarından 
daha çok pay almasını arzuluyoruz. Bu noktada 
kentimizin Dışişleri Bakanlığı İzmir Temsilci-
liği’nin bize çok büyük katkısı olacaktır. Yeşim 
Kebapçıoğlu’na yeni görevinde başarılar diliyor, 
döneminde güzel iş birlikleri yaratacağımıza ina-
nıyorum” diye konuştu. HABER MERKEZİ

Egeli iş kadınlarından 
yurt dışı hamlesi

2022 ve 2023 yıllarında ihracatta 9 milyar dolarlık 
kan kaybı yaşayan Türk demir-çelik sektörü, 
Uzakdoğu ülkelerinin ihraç gemilerinin Süveyş 
Kanalı’ndan geçişlerde yaşadığı sorunlardan dolayı 
2024 yılının ilk altı ayında ihracattaki performansı-
nı artırdı. Türkiye, 2024 yılının 6 aylık döneminde 
demir-çelik ihracatını yüzde 31’lik artışla 6,7 
milyon tondan 8,8 milyon tona yükseltti. De-
mir-çelik sektörünün ihracat geliriyse 8 milyar 178 
milyon dolardan 8 milyar 853 milyon dolara çıktı. 
‘Avrupa’daki pazarlarımızı 2022 ve 2023 yıllarında 
Çin, Güney Kore, Japonya ve Vietnam’a kaptırdık’ 
diyen Ege İhracatçı Birlikleri Koordinatör Başkan 
Yardımcısı ve Ege Demir ve Demirdışı Metaller 
İhracatçıları Birliği Başkanı Yalçın Ertan, “İsra-
il-Filistin savaşı sonrasında Süveyş Kanalındaki 
problemlerden dolayı Süveyş geçişleri 2024 yılı 
Ocak ayından itibaren hızla azalmaya başladı. Şu 
anda yüzde 10’lara düştü. Kuru yük ve konteyner 
gemilerinin geçişleri; 1650’lerden 150-160 bandına 
geriledi. Çin’den ve Uzakdoğu’dan Avrupa ve Ak-
deniz ülkelerine ortalama 30 gün olan seyir süresi 
65-70 güne çıktı. Bir de navlun fiyatları tonaja göre 
konteynerlerde 2-3 misli, kuru yük gemilerinde 1 
misli arttı. Böyle olunca biz rekabetçiliğimizi tekrar 
kazanmaya başladık. İlk 6 ayda bilhassa sıcak rulo 
saç ve yassı mamuller olmak üzere toplam çelik 
ihracatımız Türkiye genelinde bir önceki yılın aynı 
dönemine göre yüzde 30’lar seviyesinde arttı” 
şeklinde konuştu. HABER MERKEZİ

Türk Demir-Çelik 
sektörü ihracat 

performansını artırdı

Mutlu DUMAN
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ARAÇ KİRALAMA HİZMETİ ALINACAKTIR
DİKİLİ İLÇE MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ- MİLLİ 
EĞİTİM BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI

KIBRIS Barış Harekatı’nın 50’nci 
yıldönümü nedeniyle, bugün Yavru 
Vatan Kıbrıs’ta birtakım etkinlikler dü-
zenlenecek. Türkiye de düzenlenecek 
etkinlikler kapsamında, 50 gemisiyle 
geçit töreni yapacak. Milli Savunma 
Bakanlığı’nın (MSB) sosyal medya 
hesabından, ‘Bu kadar yürekten çağır-
ma beni, bir gece ansızın gelebilirim’ 
dizeleriyle yapılan paylaşımda, “Mutlu 
Barış Harekatı’nın 50’nci yılında, Kıb-
rıs’taki Türk soydaşlarımızın yaşadığı 
zulme son veren kahraman ordumuzun 
kahraman şehit ve gazilerini rahmet, 
minnet ve saygıyla anıyoruz. Yarın 50 
gemiyle gerçekleşecek geçit törenine 
tüm Kıbrıslı kardeşlerimizi bekliyo-
ruz” ifadeleri kullanıldı.

Bakan Güler KKTC’de
Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler, 

Kıbrıs Barış Harekatı’nın 50’nci yıl 
dönümü etkinliklerine katılmak ve 
resmi temaslarda bulunmak üzere 

beraberinde TSK Komuta Kademesi 
ile Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ne 
(KKTC) gitti. Bakanlıktan yapılan 
açıklamaya göre, Bakan Güler, etkin-
liklere katılmak ve resmi temaslarda 
bulunmak üzere gittiği KKTC’de ilk 
olarak KKTC Dışişleri Bakanı Tahsin 
Ertuğruloğlu ile görüştü. Ziyarette, 
Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler’in 
beraberinde Genelkurmay Başkanı 
Orgeneral Metin Gürak, Savunma 
Sanayii Başkanı Haluk Görgün, 
Deniz Kuvvetleri Komutanı Oramiral 
Ercüment Tatlıoğlu, Kara Kuvvetleri 
Komutanı Orgeneral Selçuk Bayrak-

taroğlu ve Hava Kuvvetleri Komutanı 
Orgeneral Ziya Cemal Kadıoğlu da yer 
aldı. Güler, Kuzey Kıbrıs Türk Cum-
huriyeti Cumhurbaşkanı Ersin Tatar 
tarafından da kabul edildi. Bakanlığın 
sosyal medya hesabından yapılan açık-
lamada, Güler’in Kıbrıs Barış Hareka-
tı’nın 50’nci yıl dönümü etkinliklerine 
katılmak ve resmi temaslarda bulun-
mak üzere KKTC’ye gittiği hatırlatıldı. 
Bakan Güler’in, resmi temasları kapsa-
mında, KKTC Cumhurbaşkanı Tatar 
tarafından kabul edildiği belirtilen 
açıklamada, “Görüşmede Bakan Yaşar 
Güler’in beraberinde Genelkurmay 
Başkanı Orgeneral Metin Gürak, Sa-
vunma Sanayii Başkanı Haluk Görgün, 
Deniz Kuvvetleri Komutanı Oramiral 
Ercüment Tatlıoğlu, Kara Kuvvetleri 
Komutanı Orgeneral Selçuk Bayrak-
taroğlu, Hava Kuvvetleri Komutanı 
Orgeneral Ziya Cemal Kadıoğlu ve 
Lefkoşa Büyükelçimiz Metin Feyzioğ-
lu da yer aldı” ifadeleri kullanıldı. AA

CHP Parti Sözcüsü, Genel Başkan 
Yardımcısı ve İzmir Milletve-

kili Deniz Yücel, Cumhuriyet Halk 
Partisi’nin düzenlediği Eğitim Ma-
ratonu’nun 17. Oturumu olan ‘Afet-
ler Ülkesinde Eğitim’  oturumunda 
konuştu. Sabaha karşı 04:15 saatlerinde 
sunumuna başlayan Yücel, geçen yıl 
bugün 6 Şubat depreminin yaşandığı 
saniyelerde, şunları dile getirdi: “Afet 
dönemleri, hayatın her alanının ciddi 
kesintiye uğradığı dönemler… Bu dö-
nemlerde eğitimin kesintisiz bir şekilde 
sürdürülebilmesi çok ama çok önem-
li… Ülkemiz afetler açısından yüksek 
riskli bir ülke… Dolayısıyla afet son-
rasında, en küçüğünden en büyüğüne 
çocuklarımıza, öğrencilerimize eğitim 
olanaklarını hızlı ve güvenli bir şekilde 
sağlayacağımız bir mekanizma kurul-
ması gerekiyor. Ancak bu dönemlerde 
bizim ülkemizde, ilk feragat edilen alan 
da maalesef “eğitim” oluyor… Afet 
dönemi - normal dönem diye ayırma-
dan şu tespiti rahatlıkla yapabiliriz; 
Toplumun en kırılgan grupları kadınlar, 
çocuklar, yaşlılar ve ekonomik olarak 
dezavantajlı kesimler. Bu kesimler, her 
türlü olumsuz etkiyi çok daha derinden 
hisseden, yaşayan kesimler. Dolayısıyla 
zaten daha korumasız ve kırılgan olan 
bu kesimler afetin sonuçlarından çok 
daha fazla etkileniyor.”

“Her an olacakmış gibi”
“Bunun yanında ekonomik olarak 

dezavantajlı kesimlerde, nitelikli eğitim 
hakkının, aslında bir sınıfsal sorun 
olduğu da karşımıza çıkıyor. Afet olma-
yan dönemlerde de bu grupların önemli 
hak mağduriyetleri olduğunu, nitelikli 
eğitime ulaşma konusunda sorunlar 
yaşadığını biliyoruz. Afet bu olumsuz 
tabloyu daha da yıkıcı hale getiriyor. 
Biz afetler ülkesiyiz… Her felakette 
eğitim durma noktasına gelirse, bu ülke 
bir adım bile ileri gidemez. Şu anda, 1 
saat sonra, 1 ay sonra ya da 1 yıl sonra 
büyük ve yıkıcı bir deprem yaşanabilir. 
Bunun saati, günü, zamanı yok… O za-

man afetler açısından ‘her an olacakmış 
gibi’ hazırlıklı olmak gerekiyor.”

Gelinen nokta aynı…
“Mesela, İzmir’de 30 Ekim 2020’de 

yaşadığımız depremde 128 okul yıkım 
kapsamına alındı… Üzerinden yaklaşık 
4 sene geçmiş olmasına rağmen yeni-
den inşa edilen okul sayısı 35’lerde… 
Demek ki hazırlıklı değiliz… Millî 
Eğitim Bakanlığı, tabii ki bu konuda da 
çok eksikli… Ama parasız, eşit, nite-
likli, Çağdaş, laik ve bilimsel eğitimde 
sınıfta kalan Millî Eğitim Bakanlığı’nın 
deprem sonrasında “eğitime erişim 
hakkı” konusunda başarılı olacağına 
zaten ihtimal vermiyorduk. Peki ne 
yapılması gerekiyor? Bunu bir baba, bir 
hukukçu, bir milletvekili ve bu ülkede 
yaşayan bir vatandaş olarak değerlen-
dirdiğimde; Öncelikle, Bu işe bir bütçe 
ayırmak gerekiyor. Bu bütçeyi de doğru 
kullanmak gerekiyor. Yani tarikat ve 
cemaatlere akıtılan bütçe, okulların ta-
raması ve sağlamlaştırılmasına ayrılsay-
dı, Hatay’da dersliklerin yüzde 45,4’ü 
kullanılamaz hâle gelmezdi herhalde... 
Sonrasında ne yapmak gerekiyor? Me-
sela elimde bazı rakamlar var.. Eğitim 
Reformu Girişimi raporuna göre; dep-
remin etkilediği illerde depremden önce 
okula devam eden öğrencilerin yüzde 
22’lik kısmı, depremi takip eden eğitim 
öğretim döneminde okula gitmemiş… 
Tüm çocuklarının okula gittiğini söy-

leyen ailelerin oranı ise yüzde 61,9… 
Pazarcık ve Hatay’daki Çocuk Yaşam 
Merkezleri’nde yapılan çalışmaya göre 
çocukların yüzde 93’ü deprem önce-
sinde okula devam ederken, deprem 
sonrası bu oran yüzde 10’a gerilemiş… 
Bu rakamları, deprem sonrasında feda 
edilen eğitim tablosunu ortaya koyması 
açısından çok çarpıcı buluyorum.”

“İki dileğim var”
“Her gün aklımın bir köşesinde olan 

ve bu ülkenin pırıl pırıl evlatlarının ge-
leceğine yönelik kaygılarımdan dolayı 
gerçekten gönülden istediğim iki dile-
ğimle sözlerime son vermek istiyorum. 
İlk dileğim, Mevcut Milli Eğitim Baka-
nı’ndan kurtulmamız… Kurtulalım ki 
bilimsel, laik, çağdaş eğitim sistemimizi 
yeniden ayağa kaldırabilelim. Kurtu-
lalım ki adından da anlaşılacağı üzere 
ideolojik kaygılarla dayatmacı bir anla-
yışla getirilen ‘Türkiye Yüzyılı Maarif 
Modeli’ denen saçmalıktan pırıl pırıl 
evlatlarımızı kurtarabilelim. İkincisi de 
şudur; Milli eğitim sistemimizin cemaat 
ve tarikatlardan tamamıyla arındığı, 
eğitim ile tarikat sözcüğünün, yan yana 
dahi gelmediği, yobazlığın, sapkınlığın 
çocuklarımızın yakasından düştüğü 
günlere en kısa sürede kavuşmayı dili-
yorum. Hiç kimsenin şüphesi olmasın. 
Cumhuriyet Halk Partisi iktidarının 
asla ve asla taviz vermeyeceği yegane 
konulardan biri de budur.”

Barış Harekatı’nın 50’nci
yılına, 50 gemiyle çıkarma

EN düşük emekli aylığının 12 bin 500 
lira olmasını içeren Vergi Kanunları ile 
Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapıl-
masına Dair Kanun Teklifi TBMM 
Plan ve Bütçe Komisyonunda kabul 
edildi. Teklifle, Danıştayın iptal kararı 
doğrultusunda Amme Alacaklarının 
Tahsil Usulü Hakkında Kanun’da 
değişikliğe gidiliyor. Buna göre, Kamu 
Mali Yönetimi ve Kontrol Kanunu’na 
tabi kamu idareleri ile bu idarelere bağlı 

döner sermaye işletmelerince, mahke-
me kararları ve icra dairelerinin ödeme 
veya icra emirleri üzerine yapılacak 
ödemelerde de ‘borcu yoktur’ belgesi 
aranılması yönünde Hazine ve Maliye 

Bakanına yetki veriliyor. Gelir Vergisi 
Kanunu’nda yapılan değişiklikle, Sana-
yi ve Teknoloji Bakanlığınca belirlenen 
kriterlere göre teknogirişim şirketi 
niteliğini haiz işverenlerce hizmet 
erbabına bedelsiz veya indirimli olarak 
verilen ve ücret niteliğinde kabul edilen 
pay senetlerinin, verildiği tarihteki rayiç 
değerinin o yıldaki bir yıllık brüt ücret 
tutarını aşmayan kısmı gelir vergisin-
den istisna tutulacak. AA

2024-2025 EĞİTİM ÖĞRETİM YILI TEMEL EĞİTİM ÖĞRENCİLERİNİN TAŞINMASI 
İŞİ hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık 
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden 
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır: 
İKN : 2024/900923
1-İdarenin
a) Adı  : DİKİLİ İLÇE MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ- MİLLİ EĞİTİM 
   BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi  : SALİMBEY MAH.ŞEHİT SAMİ AKBULUT CAD.N0:58 
   35980 DİKİLİ/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası  : 2326714032 - 2326718855
ç) İhale dokümanının  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası   
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı  : 2024-2025 EĞİTİM ÖĞRETİM YILI TEMEL EĞİTİM 
   ÖĞRENCİLERİNİN TAŞINMASI İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı  : Milli Eğitim Bakanlığı Taşıma Yoluyla Eğitime Erişim 
   Yönetmeliği kapsamında İzmir ili Dikili ilçesinde bulunan 
   taşımalı eğitim kapsamındaki 358 ilköğretim 
   öğrencilerinin 7 taşıma merkezi okullara 18 araç ile 181 
   iş günü taşınması hizmet alımı işi
   Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
   bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim  : Taşıma kapsamındaki taşıma merkezi okullar:
edileceği yer    Kabakum İlkokulu/Ortaokulu, Ali Çetinkaya İlkokulu, 
   Kıratlı Esin Çağdaş İlkokulu, Can Rüştü Tüfekçioğlu 
   Ortaokulu, 80. Yıl Salihler Ortaokulu, Çandarlı Mehmet 
   Dilsiz Ortaokulu
ç) Süresi/teslim tarihi  : İşe başlama tarihi 09.09.2024, işin bitiş tarihi 20.06.2025
d) İşe başlama tarihi  : 09.09.2024
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme)  : 13.08.2024 - 10:30
tarih ve saati  
b) İhale komisyonunun  : İzmir Dikili İlçe MEM (Salimbey Mah. Şehit Sami
toplantı yeri (e-tekliflerin   Akbulut Cad.No:58) 
açılacağı adres)   
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik 
kriterleri ile fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri 
gerekmektedir. 
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler; 
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır. 
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu. 
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri. 
4.1.5 İstekliler, ihale konusu alımın alt yüklenicilere yaptırmayı düşündükleri kısmını 
yeterlik bilgileri tablosunda belirteceklerdir. 
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel 
kişiliğin yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya 
noter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye 
doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin 
bilgiler, 
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler: 
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler: 
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan 
ve teklif edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer 
işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi. 
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
a) Kamuda yapılmış her türlü öğrenci taşıma işi.
b) Özel sektörde yapılmış her türlü öğrenci taşıma işi.
c) Kamu ve/veya özel sektörde yapılmış her türlü personel taşıma işi.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir. 
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir. 
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif 
verecek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri 
zorunludur. 
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP 
üzerinden gönderilecektir. 
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat 
şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat 
sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir. 
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir. 
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır. 
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim 
günüdür. 
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Personel/Öğrenci Taşıma 
Hizmetleri/0,72
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin 
teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

CHP’li Yücel’den eğitim 
için iki dilek CHP’nin düzenlediği Eğitim Maratonu’nun ‘Afetler Ülkesinde Eğitim’  

oturumunda konuşan CHP Parti Sözcüsü Deniz Yücel, “İki dileğim var. İlki, mevcut 
Milli Eğitim Bakanı’ndan kurtulmamız… Kurtulalım ki bilimsel, laik, çağdaş eğitim 

sistemimizi yeniden ayağa kaldırabilelim. İkincisi ise, Milli eğitim sistemimizin 
cemaat ve tarikatlardan tamamıyla arındığı günlere kavuşmamız” dedi

Alev HAMİTOĞULLARI YILAN

Milli Savunma Bakanlığı (MSB), Kıbrıs Barış Harekatı’nın 50’nci yılı için bugün 50 
gemiyle gerçekleştirilecek geçit törenine tüm Kıbrıslıların davet edildiğini bildirdi

DenizDeniz
YücelYücel

En düşük emekli aylığı teklifi, kabul edildi
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MEDICANA Sağlık Grubu Fizik Tedavi Uz-
manı Prof. Dr. Ömer Faruk Şendur, çocukluk ça-
ğında gelişen skolyozun ilerlediğinde sırt ağrısı, 
hatta nefes darlığına sebep olabildiğini belirtip, 
son yıllarda skolyoz tedavisinde, 3 boyutlu tedavi 
yöntemi Schroth ile başarılı sonuçlar alındığını 
dile getirdi. Çocukluk çağında teşhis edildiğin-
de skolyozun daha kolay tedavi edilebildiğini 
söyleyen Prof. Dr. Şendur, cerrahi gerektirmeyen 
skolyoz hastalarında uygulanan Schroth yönte-
minin özel eğitimli fizyoterapistler tarafından 
uygulandığını söyledi.

Skolyoz omurgada kavis, sağ ya da sol yana 
doğru eğrilik, kalça ve omuz seviyelerinde 
farklılık, bir omuzun ya da kalçanın daha aşağıda 
olması, vücut ile kollar arasındaki mesafede 
farklılık, vücut dengesinde bozukluk ve kürek 
kemiklerinde tümseğe neden olabiliyor. DHA

DÜNYANIN önde gelen incir üretim 
merkezlerinden Aydın'da havaların sıcak 
gitmesi nedeniyle taze incirde hasat, önceki 
yıllara göre 15 gün erken başladı.Türkiye'nin 
Avrupa Birliği (AB) tescilli coğrafi ürünleri 
arasında yer alan "Aydın inciri"nde hasat 
heyecanı yaşanıyor.

Buharkent, Kuyucak, Nazilli, Köşk ve 
Germencik ilçeleri başta olmak üzere kentte 
40 bin hektar alanda ortalama 200 bin ton 
incir üretiliyor.Taze ve kuru olarak tüketilen 
incir, iç piyasanın yanı sıra dünyanın farklı 
ülkelerine de ihraç ediliyor.

Kentte şu sıralar "sarı lop" diye bilinen 
incirin hasadı yapılıyor. Aşırı sıcaklardan 
dolayı gün aydınlanmadan yola çıkan işçiler, 
güneşi incir ağaçlarının arasında karşılı-
yor.Hassas bir meyve olmasından dolayı 
toplama işini kadınlar, taşıma işlemini ise 
erkekler üstleniyor. AA

BODRUM Belediyesi Zabıta Müdürlüğü Ses 
ve Gürültü Denetim Amirliği ekipleri, ilçe 
genelinde ses ve gürültüye yönelik denetim 
ve uygulamalarına devam ediyor. 2024 yılı 
içerisinde gelen şikayetler ve rutin uygulama-
lar kapsamında bin 204 işletme kontrol edildi. 
Denetimler sonrasında uyarı alan işletmeler-
den uyarıları dikkate 
almayanlara yönelik 
işlem yapılıyor. Bu 
kapsamda çevre-
sel gürültü ölçümü 
yapılırken müzik yayın belgesi olmadan 
müzik yapan işletmelere de tutanak düzenle-
niyor. Gerçekleşen denetimler sonucunda 65 
işletmeye idari para cezası uygulayan ekipler, 
son günlerde Gümüşlük genelinden gelen 
ses şikayetleri üzerine denetimlerini bölgede 
sıklaştırdı. Gümüşlük bölgesinde toplamda 1 
milyon 161 bin 320 lira idari para cezası uy-
gulayan denetim ekipleri, Bodrum genelinde 
ise toplam 17 milyon 720 bin 50 lira idari para 
cezası uyguladı. DHA

Skolyozda 3 boyutlu 
tedavi başarılı oluyor

Aydın’da incir hasadı
15 gün erken başladı

Ses denetiminde, 17,7 
milyon TL’lik ceza kesildi

‘Dönüsüm’ icin 330‘Dönüsüm’ icin 330
milyon euro geliyomilyon euro geliyorr
İzmir Depremzedeleri 
Dayanışma Derneği 
(İZDEDA) Başkanı Bilal 
Çoban, Dünya Bankası ile 
imzalanan 'İklim ve Afetlere 
Dirençli Kentler' projesi 
kapsamında riskli binaların 
dönüştürülmesi için tahsis 
edilen yaklaşık 330 milyon 
euroluk kaynağın şubat 
ayı başında İzmir için 
kullanılacağını söyledi

İZDEDA Başkanı Bilal Çoban, 
İzmirli depremzedelerin Dünya 
Bankası kredisi kullanılabilir-

liği ve Halk Konut Projesi ile ilgili 
basın açıklaması yaptı. Dernek 
binasındaki açıklamada Çoban, 
Çevre Şehircilik ve İklim Değişik-
liği Bakanlığı'nın Dünya Bankası 
ile imzaladığı iklim ve afetlere 
dirençli kentler projesi kapsamında 
riskli binaların dönüştürülmesi için 
yaklaşık 330 milyon euroluk bir 
kaynak tahsis edildiğini hatırlattı. 
Şubat ayı başında kaynağın İzmir 
için kullanılacağına dikkati çeken 
Çoban, "Yaklaşık 4 aydır kredinin 
kullandırılabilmesi için çok çaba 
sarf ettik. Bu çabalarımızda bize 
karşılık veren bakanlık çalışanları-
mız bir memur gibi değil sanki bir 
depremzede gibi çalışmıştır" dedi.

Krediler kullanılıyor 
Çoban, depremzedelere veya 

riskli binalarını dönüştürmek 
isteyenlere destek olmak yerine bu 
kredinin bir fırsat olduğunu insan-
lara anlatmak yerine bu kredinin 
bir seçim yatırım olduğunu, bu 
kredinin bir balon olduğunu iddia 
edenlerle mücadele ettiklerini 
kaydetti. Bakanlık ile görüş-
melere başladıklarında Halk 

Konutlar için birçok sorun olduğu-
nu dile getiren Çoban, "Bu kredinin 
kooperatiflere kullandırılma süreci 
yorucu geçse de bugün gelinen 
noktada iki Halk Konut Kooperati-
fi, Halk Konut 5 ve 9 olmak üzere 
kredileri onaylandı. Bu kooperatif-
lerimizdeki üye depremzedelerimiz 
kredilerini kullanmak üzere bir 
haftadır Ziraat Bankası'na gitmekte-
dir. Artık bu kredinin bir seçim ya-
tırımı olduğunu söyleyenler balon 
olduğunu söyleyenler umarım bu 
kredinin de babası olduğunu iddia 
etmezler. Bir hususun altını çizmek 
istiyorum; Halk Konutlarda bugüne 
kadar her zaman 

kendi söküğümüzü kendimiz dik-
tik" diye konuştu.

Daha çok konut olmalı 
Depremden sonra devlet aracılı-

ğıyla rezerve alan ve proje alanla-
rında 5 bin 200 civarında konut ve 
işyeri yapıldığını belirten Çoban, 
"Bu konutlar ağır hasarlılar ve proje 
alanlarında bulunan depremzedele-
rimize verildi ancak depremde orta 
hasarlı ve az hasarlı binalarımızın 
tekrar evlerine kavuşabilmesi için 
hükümet yetkililerinden kredi talep 
ettik. Rezerv alanda fazlalık olarak 
bulunan 1200 adet konutun dep-

remzedelerimize satış önceliği 
verilmesini, aynı 

zamanda rezerve 
alanda daha 
fazla konut 
imalatı yapıla-
rak bunların az 
ve orta hasarlı 
depremzedele-
rimize satışını 
talep ettik. 
Bu talebimiz 
hala devam 
etmektedir" 
dedi. DHA

Halk Konut'ta çok büyük 
emek olduğunu belirten Çoban, 
"Seçimlerde derneğimize 
hemen hemen tüm adaylar 
geldi. İzmir Büyükşehir Be-
lediye Başkanımızla adaylığı 
sürecinde toplantı da yaptık. 
Ulusal televizyon kanalında 
'Halk Konutları merak etmesin 
her türlü desteği vereceğiz' 
demişti. Sonra seçimler geçti. 3 
aydır İzmir Büyükşehir Bele-
diye Başkanımızdan randevu 
talep ediyoruz ve alamıyoruz. 
Bayraklı Belediye Başkanımızla 
görüşme yaptık anlattık ama 
sanki bizim dertlerimiz yokmuş 
da Halk Konut bir yükmüş gibi 
dönüş aldık. Yapılan tüm işlem-
lerin parasını biz ödedik. Halk 
Konutların belediye şirketi olan 
İZBETON'un yaptığı kooperatif-
lerle hiçbir alakası yoktur. Halk 
Konutlarda arsalar depremze-
delerin yıkılan binala-
rının arsasıdır" 
dedi.

‘3 aydır 
randevu 

alamıyoruz’

Sıcaklar, carettalarınSıcaklar, carettaların
cinsiyetini değiştirdicinsiyetini değiştirdi
Caretta yavruları 
gelişirken içinde 
bulunduğu ortamın 
sıcaklığına göre cinsiyet 
değiştiriyor. Ortam sıcak 
olursa dişi, serin olursa 
erkek yavru çıkıyor. 
Aşırı sıcaklar nedeniyle, 
İztuzu Plajı’ndaki 
yumurtalardan çıkan 
yavruların bu yıl 
neredeyse yüzde 90’ı dişi

MUĞLA'NIN Ortaca ilçesindeki 
İztuzu Plajı'nda yumurtadan çıkan 
carettacaretta yavrularının denizle 
buluşma süreci başladı.Nesli tüken-
me riskiyle karşı karşıya bulunan 
canlılar arasında yer alan deniz kap-
lumbağaları carettacarettaların mayıs 
ve haziranda başlayan yumurtlama 
döneminin ardından yumurtalarından 
çıkan yavruları suyla buluşuyor.
Küresel ısınmayla birlikte yavruların 
cinsiyetlerinde yaşanan değişim de 
devam ediyor.

Deniz Kaplumbağaları Araştır-
ma, Kurtarma ve Rehabilitasyon 
Merkezi (DEKAMER) görevlileri 
de yavru kaplumbağaların hayata 
tutunması için çalışma yapıyor.
DEKAMER Proje Yürütücüsü 
Prof. Dr. Yakup Kaska, Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığı Tabiat Varlıklarını Koruma 
Genel Müdürlüğünün destekleriyle 
İztuzu'nda 30 yılı aşkın süredir 
koruma çalışmalarının yürütüldüğü-
nü söyledi.

Yavruların insanlardaki gibi 
kromozoma sahip olmadığına işaret 
eden Kaska, "Yavru gelişirken 
içinde bulunduğu ortamın sıcak-
lığına göre cinsiyetini değiştirir. 
Ortam sıcak olursa dişi, serin olursa 
erkek yavru çıkıyor. Şu ana kadar 
yaptığımız sıcaklık ölçümlerinde 
yavruların neredeyse yüzde 90'ı 
dişi çıktı. Dolayısıyla geriye kalan 
yüzde 10'luk erkek, popülasyonun 
devamı için yeterli olacak mı, bilmi-
yoruz." diye konuştu. AA

DÜNYA genelinde dün, ABD merkezli hava yolu şirketleri 
başta olmak üzere şirketler, havalimanları, bankalar, bazı medya 
kuruluşları ve Londra Borsası'nda CrowdStrike sistemlerindeki 
sorun nedeniyle teknik aksaklık yaşandı. Aksaklık nedeniyle 
Türk Hava Yolları (THY), dün yapılması planlanan 84 seferini 
iptal etti.

 Microsoft'a siber güvenlik yazılımı sağlayan CrowdStri-
ke'in sistemlerindeki aksaklık sonrası dünya çapında işletmeleri 
etkileyen büyük bir kesinti yaşandı.    CrowdStrike, dünya 
çapında yaşanan teknik aksaklıklara neden olan sorunu tespit 
ettiklerini ve kullanıcılara sorunun çözümü için "geçici" bir 
çözüm geliştirdiklerini duyurdu. Microsoft'a siber güvenlik hiz-
meti veren CrowdStrike'ın Üst Yöneticisi (CEO) George Kurtz, 
X hesabından yaptığı açıklamada, yaşanan kesintiden Mac 
ve Linux bilgisayarlarının etkilenmediğini bildirdi. Microsoft 
365'ten yapılan açıklamada, Microsoft'a siber güvenlik hizmeti 
veren CrowdStrike'nin sistemlerindeki aksaklık sonrası dünya 
çapında işletmeleri etkileyen küresel yazılım sorununa ilişkin 
güncel durum paylaşıldı. Açıklamada, "Sorunun altında yatan 
neden düzeltildi ve birkaç Microsoft 365 uygulaması ve hizmeti 
tam işlevselliğe geri yüklendi. Kalan etki hala bazı uygulama ve 
hizmetleri etkilemeye devam ediyor" denildi. AA

Küresel ‘restart’
hayatı durdurdu

Bilal Bilal 
ÇobanÇoban
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TFF 2’nci Lig’de üst üste iki sezon 
Play-Off’tan 1’inci Lig hedefine 
ulaşamayan Bucaspor 1928’de yeni 
sezon öncesi belirsizlik hakim. Görev 
süresi biten Cüneyt Dumlupınar’ın 
yerine teknik direktör belirlemeyen 
sarı-lacivertlilerde Ömer Şişmanoğlu, 
Çağrı Giritlioğlu, Sadi Karaduman ve 

Erhan Çelenk gibi tecrübeli isimler 
ayrılırken, transferde henüz adım 
atılmadı. Ligdeki birçok takım ant-
renmanların startını verirken Buca’da 
çalışmalar da başlamadı. Bucaspor’un 
eski yabancılarına borçları yüzünden 
FIFA’dan transfer yasağı alan Bucaspor 
1928, Alanyaspor’dan Fenerbahçe’ye 

transfer olan eski futbolcusu Oğuz Ay-
dın’dan alacağı 1 milyon 80 bin Euro 
pay ve genç yıldızı Arda Usluoğlu’nun 
satışıyla yasağı açıp takımı takviye 
etmeyi planlıyor. Bucaspor 1928’de 
kadro büyük oranda oluşturulduktan 
sonra teknik direktör belirleneceği 
iddia edildi. DHA

Bucaspor 1928Bucaspor 1928’’de belirsizlikler silsilesi

Nesli Balcı Yılmaz

Basketbolun 
kalbi sokaklarda 

atacak
balcinesl@gmail.com

Eskiden çocuklar ve gençler spor yap-
mak için yer ve imkân bulamazdı. Hele 
ki bu bir futbol ve basketbol ise tesis 

sorunu çok büyüktü. Bir sokak arasında iki 
tane taştan yapılan kale, olabilecek en büyük 
sahaydı. Arsa bulanlar tabii ki daha şanslıy-
dı. 

Konu basketbol ise bir okul bahçesi 
olmadan bir pota bulmak mümkün değildi. 
Zaman içerisinde belediyelerin şehirlere 
kattığı tesisler, oyun alanları ve spor sahaları 
gençleri bu alana teşvik etti. Yıl içinde dü-
zenlenen kurslar ve turnuvalar da bu etkiyi 
daha çok artırdı.  

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin düzenle-
diği etkinliklerden 3x3 Streetball İzmir Cup 
2024 bunlardan biri. 3’er kişiden iki takımın, 
sokak basketbolu adı altında sergileyeceği 
mücadele turnuvaya renk katacak. Bugün 
başlayacak turnuva, 1 Eylül’e kadar devam 
edecek. “Sokağa ayak, potaya smaç bası-
yoruz” sloganı ile yapılan turnuvada Genç 
Kızlar kategorisinde 14 yaş ve üzeri, Genç 
Erkekler kategorisinde 14-18 yaş arası, Büyük 
Erkekler kategorisinde ise 19 yaş ve üzeri 
basketbolseverler ter dökecek.

Mücadelenin İzmir’in farklı semtlerinde 
olması gerçekten çok güzel. Gençlerin kay-
naşması ve konuşma dillerinin spor olması, 
sağlıklı ve aklı başında bireylerin yetişmesi 
açısından önemli. 

Final karşılaşması 30-31 Ağustos’ta 93. 
İzmir Enternasyonal Fuarı’nda yapılacak 
olan turnuvanın programı şöyle: Bornova 
etabı 20-21 Temmuz’da Aşık Veysel Rekreas-
yon Alanı’nda, Buca etabı 27-28 Temmuz’da 
Hasanağa Bahçesi’nde, Göztepe etabı 10-11 
Ağustos’ta Göztepe Sahil’de, Karşıyaka etabı 
17-18 Ağustos’ta Bostanlı Sahil’de, Çeşme 
etabı 24-25 Ağustos’ta Çeşme Meydan’da 
oynanacak.

Burada kimin kazanacağından çok 
gençlerin sosyalleşmesi ve spor yapması 
önemli. Kalabalık karşısında gösterecekleri 
performans onların özgüveninin gelişmesine 
yardımcı olacak. Sonuç ne olursa olsun fair – 
play ruhunun aşılanması ayrı bir güzellik. 

Son dönemde futboldan çıkıp farklı spor 
dallarına kulüp anlamında yönelen İzmir’in, 
belediye iş birliği ile gençlere yaptığı katkı 
güzel sonuçlar verecektir. Bu işin farklı bir 
tarafı da maddi olarak spor yapma imkânı 
olmayan gençlerin ve çocukların bu eksiğini 
kapatabilecek olmaları. Spor yapmak gençle-
ri kötü alışkanlıktan fazlasıyla uzak tutuyor. 

Hangi belediye hangi partiden olursa 
olsun; çocuklara ve gençlere yaptığı her et-
kinlik geleceğe olan bir yatırımdır. Bizler de 
kendilerini yürekten destekliyoruz.

OLOLiiMPMPiiYATLARDAYATLARDA
BASARILIBASARILI

Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak, başlamasına 
1 hafta kalan Paris 2024 için açıklamalarda bulundu. 
Türkiye’nin olimpiyata ilk kez katılımının 100 yıl önce 

Paris 1924 olduğunu hatırlatan bakan Bak, 
şunları kaydetti: “Sporcularımızla, ant-
renörlerimizle, kulüplerimizle, yöneti-
cilerimizle koordineli bir şekilde Paris 
2024’e hazırlandık. Daha önce madalya 

kazanamadığımız branşlarda da başarı 
elde edeceğimize, çalışmalarımızın 

karşılığını alacağımıza inanıyorum.
Türkiye genelinde son 20 yıllık sü-

reçte dünya genelinde eşi benzeri 
görülmemiş bir tesisleşme hamlesi 

yaşandı ve yatırımlarımız devam 
ediyor. Yapılan yatırımların meyvesini 

olimpiyatlarda daha çok sporcuyla temsil 
edilerek farklı branşlarda sporcularımızın kota 
almasıyla topluyoruz. Modern pentatlon, boks, 
eskrim, okçuluk, judo, güreş, atıcılık ve masa 
tenisinde Tokyo 2020 Olimpiyatları’na nazaran 
daha fazla sporcuyla temsil edileceğiz.”

“Devlet, sporcusunun yanında”
Paris’te 18 branşta 102 milli sporcuyla Türkiye’nin yer 

alacağına dikkati çeken Bak, “Olimpiyatlarda mücadele etmek, 
bayrağımızı temsil etmek manevi açıdan her sporcunun en 

büyük hayali. Milli sporcularımız, Türkiye Olimpiyat Hazırlık 
Merkezlerinde yaptıkları çalışmaları, bir süredir farklı illerimizde 

bulunan Kamp Eğitim Merkezlerinde sürdürüyor. Gençlik ve Spor 
Bakanlığı olarak sık sık bu kampları ziyaret ediyor ve sporcularımı-

zın son durumunu yakından takip ediyoruz. Sporcularımızla Paris’te 
beraber olacağız ama öncesinde de bir araya gelerek bakanlığımızın ve 
devletimizin yanlarında olduğunu göstermeye çalışıyoruz” ifadelerini 
kullandı. AA

Tesis-
leşmeyle 
sporu 
tabana yayma 

konusuna 
çok büyük rol kat 

ettiklerini vurgulayanBak, şu değer-
lendirmeyi yaptı: “Tesislerimizi sadece 

lisanslı sporculara değil, 7’den 70’e tüm 
halkımıza açık hale getirdik. Çocuklar sporla 

büyüsün, spor aile içinde vazgeçilmez bir unsur 
olsun istiyoruz. Sporcularımız ülkemizin her ferdi 
tarafından birer rol model olarak kabul ediliyor. 
Bu bağlamda baktığımızda spor yapan nesil, 
kötü alışkanlıklardan uzak durur, milli bilinci 
gelişmiş, topluma fayda sağlayan bir nesil 
olur. Bizler de evlatlarımızın bu şekilde 
gelişmesi noktasında var gücümüzle 
çalışmaya devam ediyoruz. En 
büyük avantajımız spordan ge-
len, sporu yaşam tarzı haline 
getirmiş bir Cumhurbaşka-
nımızın olması.” 

“TESISLER “TESISLER 
HALKAHALKA

 AÇILDI” AÇILDI”

Paris 2024 Olimpiyat 
Oyunları’nda milli sporcuların 
verdikleri emeklerin karşılığını 

alacaklarına inandığını 
belirten Gençlik ve Spor 

Bakanı Osman Aşkın Bak, 
“Daha önce madalya 

kazanamadığımız 
branşlarda da başarı 

elde edeceğimize, 
çalışmalarımızın 

karşılığını 
alacağımıza 
inanıyorum” 

dedi

OLACAGIZOLACAGIZ

transfer 
taarruzu

SÜPER Lig’de yeni sezon öncesi transferde 
hareketli günler geçiren Göztepe, Brezil-
ya’nın Sao Paulo takımından iki oyuncuyu 
kadrosuna katmaya hazırlanıyor. Transfer 
limitlerinin kısıtlı olması nedeniyle transfer-
lerin bir bölümünü SportRepublic şirketinin 
yönettiği Southampton üzerinden yapmayı 
planlayan sarı kırmızılılar, Brezilyalı futbol-
culardan golcü JuanSilva ve sol kanat Wellin-
gton’u kiralık olarak renklerine bağlayacak. 

Southampton’ın Silva ile 5 yıllık sözleşme 
imzaladığı öğrenilirken, Wellington için de 
Sao Paulo’yla prensipte anlaşma sağladığı 
kaydedildi.

Kampa katılacaklar
İki oyuncunun da 2 yıllığına Göztepe’ye 

geleceği kaydedildi. Onursal Başkan Mehmet 
Sepil, önceki gün Futbol Federasyonu’nun 
seçimli genel kurulunda yaptığı açıklamada, 

transfer limitleri 
nedeniyle Sout-
hampton’la işbirliği 
yapıldığını açıkla-
mıştı. Mehmet Sepil, 
“Kadro yapılanmasını 
oluşturuyoruz. Anlaştığımız ve 
anlaşacak olduğumuz oyuncular var. Bu 
futbolcular yakın zamanda Slovenya kampına 
katılacaklar” açıklamasını yaptı. DHA

GÖZ GÖZ’DENGÖZ GÖZ’DEN
TRANSFER TAARRUZUTRANSFER TAARRUZU

TFF 2’nci Lig ekiplerinden Altay’da futbol 
şubesinin kulübe talip olan yatırımcı grubuna 
devredilmesi için gün sayılırken, bu şirketin 
Türk ve Fransız ortaklığında olduğu öğrenildi. 
Uzun süredir şirketleşme için yatırımcı arayı-
şında olan Altay kurmayları tarafından kurulan 
Büyük Altay 1914 Futbol Spor Yatırımları A.Ş 
komisyonunun bir araya geldiği Hugo Constru-
ction adlı şirketle hafta başında 
resmi protokolün yapılacağı ve 
firmanın ilk etapta kulübe 800 
milyon TL’lik yatırımda bulu-
nacağı iddia edildi. Yatırımcı 
grubu ve şirketin transfer 
yasağına engel olan dosyalarla 
ilgili çalışmalarına başladığı 
vurgulanırken, 664 milyon 
TL’lik borcun silinip yeni 
bir kadro oluştu-
racağı da ile 
sürüldü. Yeni 
bir yapılanma-
ya gitmeye 
hazırlanan 
siyah-beyaz-
lılarda futbol 
şubesinin 
devredilme-
sinin ardın-
dan teknik 
direktör 
Gökhan 
Karaas-
lan’ın da 
kaderi bel-
li olacak. 
DHA

Altay’a, 800 milyon
liralık yatırım iddiası OsmanOsman

 Aşkın Bak Aşkın Bak

SüleymanSüleyman
ÖzkaralÖzkaral


